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商标

Dolby, Dolby Audio, 和双 D 符号是杜比实验室的注册商标。本产品经过杜比实验室的许可而制造。未公布的
机密作品。版权所有1992-2015, 杜比实验室。保留所有权利。

MPEG Layer-3 是获得Fraunhofer IIS 和Thomson 授权的音频编码技术。

THIS PRODUCT IS LICENSED UNDER THE AVC PATENT PORTFOLIO LICENSE FOR THE PERSONAL USE 
OF A CONSUMER OR OTHER USES IN WHICH IT DOES NOT RECEIVE REMUNERATION TO (i) ENCODE 
VIDEO IN COMPLIANCE WITH THE AVC STANDARD (“AVC VIDEO”) AND/OR (ii) DECODE AVC VIDEO THAT 
WAS ENCODED BY A CONSUMER ENGAGED IN A PERSONAL ACTIVITY AND/OR WAS OBTAINED FROM 
A VIDEO PROVIDER LICENSED TO PROVIDE AVC VIDEO. NO LICENSE IS GRANTED OR SHALL BE 
IMPLIED FOR ANY OTHER USE. ADDITIONAL INFORMATION MAY BE OBTAINED FROM MPEG LA, L.L.C. 
SEE HTTP://WWW.MPEGLA.COM

THIS PRODUCT IS LICENSED UNDER THE MPEG-4 VISUAL PATENT PORTFOLIO LICENSE FOR THE 
PERSONAL AND NON-COMMERCIAL USE OF A CONSUMER FOR (i) ENCODING VIDEO IN COMPLIANCE 
WITH THE MPEG-4 VISUAL STANDARD (“MPEG-4 VIDEO”) AND/OR (ii) DECODING MPEG-4 VIDEO 
THAT WAS ENCODED BY A CONSUMER ENGAGED IN A PERSONAL AND NON-COMMERCIAL 
ACTIVITY AND/OR WAS OBTAINED FROM A VIDEO PROVIDER　LICENSED BY MPEG LA TO PROVIDE 
MPEG-4 VIDEO.  NO LICENSE IS GRANTED OR SHALL BE IMPLIED FOR ANY　OTHER USE.  ADDITIONAL 
INFORMATION INCLUDING THAT RELATING TO PROMOTIONAL, INTERNAL AND COMMERCIAL USES 
AND LICENSING MAY BE OBTAINED FROM MPEG LA, L.L.C.  SEE HTTP://WWW.MPEGLA.COM

Wi-Fi CERTIFIED徽标是Wi-Fi联盟的认证标志。

SDHC标志是SD-3C，LLC的商标。

HDMI、HDMI高清晰度多媒体接口以及HDMI标志是HDMI Licensing Administrator, Inc.在美国和其他国家的
商标或注册商标。

SRRC 为国家无线电管理委员会，英文名称—State Radio Regulatory Commission of the People's 
Republic of China。本产品取得无线电型号核准认证。

**For DTS patents, see http://patents.dts.com. Manufactured under license from DTS, Inc. DTS, the Symbol, 
DTS and the Symbol together are registered trademarks or trademarks of DTS, Inc. in the United States and/or 
other countries © DTS, Inc. All Rights Reserved.
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声明

“AAA”型
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制作简易平台，要使用包装箱及其内部的3个泡沫，TOP-L、TOP-C、TOP-R。

简易平台的制作方法(LCD-70SU578A)

1 如下图所示，请取下纸箱底部的卡扣。

2 按下图所示方法，请从顶面拆开包装箱，并取
出顶面的3个泡沫。

3 如图A所示请将包装箱正面向下放置。

请将TOP-L，TOP-R分别装入包装箱内的
右边和左边（装入位置如图B所示）。

请将TOP-C装入包装箱内的中间部位（装
入位置如图B所示），即完成了简易平台
的制作。

（图A）

TOP-R

TOP-R

TOP-R

TOP-L

TOP-L

TOP-L

TOP-C

TOP-C

TOP-C
（图B）

• 简易平台制作完成后，请放置在平坦的地面上。
• 安装底座时，需将电视机正面朝下平放，平放前先

在平台上铺设一层足够厚的软垫保护屏幕。
• 简易平台只是临时平台，请不要施加超过液晶电视

机重量的负荷。

准备

①

②

③
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打开和关闭电视机。

选择所需的项目。
在全屏观看ATV/DTV时，按下          可调出数字键
盘。

确认进入或者支持当前选择的操作；在数字电视/
模拟电视下可调出频道清单。

显示各功能模式的菜单。
菜单

信源

主页

返回

10

静音

快捷按键

音量递增 / 音量递减。

全屏显示电视节目时，可选择一个信源。按下信源，
按下▲/▼，选择您想观看的信源。

进入智能电视的主页面。

菜单模式∶返回到前一级菜单画面。
全屏电视模式：返回智能电视主页面。

关闭声音。

频道递减/ 频道递增。（使用机顶盒观看电视时， 
请使用机顶盒的遥控器。） 

11
快速打开常用功能。

11
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LCD-50SU578A LCD-60SU578A LCD-70SU578A

126cm 153cm
133.1   74.8

177cm
153.9   86.6

35.0
36.5

固有分辨力
静态清晰度

平均功率

被动消耗功率

230W
3级
1.6

21.0
22.0

190W
3级
1.3

Q/SUT 002

600 600
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